
 

 

 

Zápis č. 96 z jednání výboru Vodovodního svazu Císařská studánka ze 

dne 26. 9. 2023 v zasedací místnosti radnice v Černíkovicích. 
 

Přítomni: dle prezenční listiny, která je součástí zápisu.  

 

1. Zahájení. Předseda svazku p. Daněk přivítal přítomné a konstatoval, že v počtu 7 přítomných 

členů výboru je schůze usnášení schopná.  Přítomní byli seznámeni s programem jednání dle 

pozvánky. Předseda navrhl zařadit na jednání mezi body 2. a 3. projednání rozpočtového opatření 

č.2/2023 předsedy svazku, které opomněl dát do pozvánky. Zapisovatelkou byla určena účetní 

svazku, ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni p. Jaroslav Hovorka a pí. Zdenka Jedlinská. 

Hlasování: 

pro/proti/zdržel  7/0/0 

 

2. Kontrola usnesení z minulého zasedání. Předseda požádal přítomné o prodloužení lhůty do 

příštího zasedání týkajícího se pověření předsedy bod 2. tj. projednání používání hnojiv 

v ochranném pásmu II. a bod 3. tj. vrt u hřiště v Solnici. V obou případech je jednání složitější a 

vyžaduje více času. Další body minulého usnesení jsou splněny. 

  

3. Rozpočtové opatření předsedy svazku č. 2/2023.  Jedná se o navýšení výdajů na materiál ve 

výši 60 000,- Kč na úkor rezervy. Potřeba vyplynula z většího objemu úhrad za materiál na 

pořízení přípojek. 

 

4. Informace o probíhajících a plánovaných opravách a investicích. Předseda informoval 

přítomné o právě probíhající akci Oprava ulice Rychnovská v Solnici, kde se mimo vodovodních 

a kanalizačních řadů opravují též veškeré přípojky a buduje se náhradní tlakový kanalizační řad. 

U ČS Kvasiny se dokončila oprava vstupního schodiště. Postupné renovace čekají vodojemy 

v Bílém Újezdě a Hraštici a v Ličně pak jímací objekt ČS. V souvislosti se stavbou kruhových 

objezdů v okolí se budují průběžně také přeložky vodovodních řadů.  

Obec Černíkovice informuje dopisem o budování nového vodovodního řadu v lokalitě „Záhumna 

II. etapa“ v délce  cca 172 m a žádá tímto svazek o příspěvek z motivačního fondu.  

 

5. Přebírání investic do správy VsCs. Při projednávání tohoto bodu dorazili 3 členové výboru a 

jako hosté starosta a místostarosta obce Kvasiny. Předseda konstatoval, že přebírání majetků obcí 

do správy VsCs probíhá podle stanov VsCs. Předávané investice jsou schvalovány zastupitelstvy 

jednotlivých obcí.  

 

6. Plán financování a obnovy infrastrukturního majetku na období 10 let. Předseda informoval, 

výbor, že ve spolupráci s ředitelkou firmy AQUASERVIS a.s. vypracovali dle platné legislativy a 

prováděcí vyhlášky MZe, Plán financování a obnovy infrastrukturního majetku na období 10 let. 

Z výpočtu vyplývá, že svazku chybí cca 3,48 mil. ročně, aby tento plán financování byl naplněn. 

Předseda konstatoval, že jsou dvě možnosti jak toho docílit. Buď zvýšením vodného a stočného 

nebo finanční podíl jednotlivých obcí. Zároveň předseda upozornil přítomné, že tento plán 

neakceptuje skutečnost, že svazek má dostatek finančních prostředků a nevidí důvod nic měnit na 

současném stavu. K tomuto se vyjádřil starosta obce Kvasiny a ostatní členové výboru svazku, 

kteří požadují problematiku blíže vysvětlit. Předseda požádá ředitelku firmy AQUSERVIS a.s. o 

bližší vysvětlení na připravovaném jednání starostů nebo na prosincovém jednání svazku. 

 

7. Finanční otázky VsCs. Předseda znovu konstatoval, že finanční situace svazku je dobrá a 

pokrývá všechny potřeby oprav a možných investic. Dále informoval přítomné o možném prodeji 

akcií firmy AQUSERVIS a.s. městem Rychnov nad Kněžnou. 



 

 

8. Různé a Diskuse. Starosta města Solnice informoval přítomné o zprávě z koncernu ŠKODA o 

pozastavení budování výtlaku přečištěné vody z ČOV Solnice do závodu ŠKODA AUTO 

Kvasiny.  

Předseda informoval výbor o plánované výměně vodovodního řadu v lokalitě Lipovka/Lokot v 

odhadované ceně cca 1.164 tis. Kč.  

Starosta obce Kvasiny informoval přítomné o přípravě budování kanalizace a vodovodu v ulici 

Zámecká pro 26 RD.  

Předseda navrhl stanovení termínu posledního letošního zasedání výboru VsCs na 12. 12. 2023 

od 15.00 hod. v Třebešově. 

 

9. Závěr a usnesení.  Závěrem předseda svazku p. Daněk poděkoval přítomným za účast a vyzval 

k přečtení a schválení usnesení.   

 

 

Zapsala. Zuzana Daňková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

USNESENÍ č. 96 z jednání výboru Vodovodního svazu Císařská studánka 

ze dne 26. 9. 2023 v zasedací místnosti radnice v Černíkovicích. 

 
Výbor bere na vědomí: 

1. Kontrolu usnesení z minulého zasedání 

2. Úpravu rozpočtu č. 2/2023 předsedy svazku 

3. Žádost obce Černíkovice o příspěvek na nový vodovodní řad 

4. Informaci předsedy svazku o probíhající opravě ulice Rychnovská v Solnici 

5. Předložený Plán financování a obnovy infrastrukturního majetku na období 10 let 

6. Informaci o možném prodeji akcií firmy AQUASERVIS a.s. městem Rychnov nad Kněžnou 

7. Informaci o konání příštího zasedání dne 12. 12. 2023 

 

 

Výbor pověřuje: 

1. Předsedu dalším jednáním v souvislosti s používáním hnojiv v II. ochranném pásmu a dále 

zajistit obnovu zákazových značek a značek ochranného pásma 

2. Předsedu dále jednat o vrtu u plovárny a jeho možné sanaci 

3. Předsedu o jednání s ředitelkou firmy AQUASERVIS a.s. o podrobném vysvětlení 

problematiky Plánu financování a obnovy infrastrukturního majetku na období 10 let 

 

 

 

Hlasování: 

Pro/proti/zdržel 10/0/0 

  

 

 

 

 

 

 

 


